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Algemeene Vergadering gehouden op 5 November 1937 bij G. Oord.   
 
Aanwezig 39 leden; na de opening door de Voorzitter de heer van Eijck; leest de 
secretaris de notulen van de vorige vergadering voor; welke onveranderd worden 
goedgekeurd; dan volgd het verslag van de penningmeester waaruit blijkt, dat de 
ontvangsten bedragen ƒ 473,53, de uitgaven ƒ 566,581/2; en er thans nog een saldo 
is van ƒ 95,175 is. De Voorzitter geeft daarna onder dankzegging “kwijting” aan de 
penning s voor zijn correkt beheer. 
 
Hierna volgd benoeming twee bestuursleden aftredend zijn R. de Boer en Tj. 
Bouwhuis; eerstgenoemde wordt met algemeene stemmen herkozen en neemt de 
benoeming aan. Voor Bouwhuis welke zich niet weer herkiesbaar steld; was zelfs na 
drie stemmingen; niet één welke zich voor een Bestuursfunctie wil lenen! Zoodat 
besloten wordt, buiten de Vergadering te stemmen; en het blijkt wel dat algemeen de 
gedagten waren bij den heer G. Bangma; om reden deze met bijna alle aanwezige 
stemmen uit de hoed kwamen. 
 
In de financieele commissie wordt voor den heer v/d Velde (welke niet weer 
herkiesbaar is) benoemd de heer Weener; welke die aanneemd! 
 
Uitgeloot worden de tien volgende aandeelen; no. 14- 105- 40- 67- 45- 13- 90- 99- 
26- en 28. 
 
Omtrent het uit te voeren winterprogramma, wordt wel zooveel vertrouwen in het 
Bestuur gesteld dat hun vrij mandaat word gegeven. 
 
De heer G. de Boer zag gaarne een afgevaardigde naar de vergadering van de Bond 
van IJsclubs gaan: het voorstel wordt ondersteund en na stemming aangenomen. 
Het Bestuur wijst onderling daarvoor de persoon aan. 
 
De heer Oppenhuizen is met no 39- de gelukkige winnaar van de schaatsen, welke 
op de vergadering verloot worden. 
 
Dan wenscht de heer G. de Boer het woord, omtrent de gehate 
vermakelijkheidsbelasting; een sirculaere dienomtrent is bij het Bestuur 
binnengekomen evenwel zonder onderteekening reden waarom het Bestuur wijnig 
waarde aan deze sirculaere hegt. De heer v/d Velde vermoed dat er in de loop van 
deze winter wel een nader toelichting dienomtrent zal komen; en steld voor dat het 
Bestuur dan zijn medewerking zal verlenen; waarmede het Bestuur ten volsten 
simpatiseerd. 
 
De schrijvende secretaris bedankt nog de mede Bestuursleden voor de prettige 
samenwerking onderling, en vraagt of het niet nuttig is een directie tent aan te 
schaffen. Spreker meend dat zoiets bij een IJsclub hoord en tevens onmisbaar is; 
deze goede bedoeling schijnd echter niet in goede aarde te vallen, want er komt 
geen ondersteuning; en dus blijft ons werksaam Bestuur in weer en wind staan! 
 
Waar er verder niets meer aan de orde is, en niemand meer het woord verlangd; 
bedankt de Voorzitter den scheidende secretaris voor zijn arbeid en sluit de 
Vergadering. 
 
   H. van Eijck Voorz. 
   Tj Bouwhuis Secr s 


